
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 23. august 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 59 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 59:  

”Kan ministeren oplyse, om Sundheds- og Ældreministeriet har gennemført den ana-

lyse af den kommunal medfinansiering (KMF), som den tidligere sundhedsminister 

iværksatte, og i bekræftende fald, vil ministeren da sende analysen til udvalget. ” 

 

Svar: 

I foråret 2019 blev der igangsat en analyse af den kommunal medfinansiering for 

2018 sammen med Danske Regioner, KL og finansministeriet og social- og indenrigs-

ministeriet. Analysen skal give en bedre forståelse af udsvingene i afregningen af 

kommunal medfinansiering i 2018. Analysen er endnu ikke færdig, men forventes 

færdiggjort i løbet af 2019. 

 

Jeg er opmærksom på at fremsende analysen til Sundheds- og Ældreudvalget, når 

den er udarbejdet.  

 

Med venlig hilsen 
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